

Date: 03rd November, 2023.

Subject: Bus Pick up timings.

Dear Parents,

Regular attendance and punctuality are essential for all our students to make good progress, achieve the best possible grades and be successful. Our aim to keep **attendance at over 95%**. It is the responsibility of everyone within our Crown community (parents, students and teachers) to ensure that this is achieved.

Please be aware that the bus drivers will no longer wait for students beyond the waiting time.

Morning routine is a very important part of our Crown day, therefore we request your support in ensuring your child is on time to their bus stop. We would like to inform you that **starting from Monday 6th November, 2023** the Bus supervisor **will not call the parents** reminding them the pickup time. **Bus time has settled now and requesting parents to be at the stop 2-3 minutes before the pick-up time.**

Please be inform that if you want to pick the child by car during dispersal you need to call us **one hour earlier** from dispersal time so we can issue the **Bus Release for that kindly don't hesitate to call Ms. Amina No: 0547924397 or 06 -7423222.**

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai

Director/Principal

الموضوع : المواعيد الصباحية للحافلات المدرسية.

أولياء الأمور الأعزاء:

من منطلق حرصنا الدائم على تحقيق تقدم دراسي أفضل والسعي للوصول بأبنائنا الطلبة إلى أفضل النتائج، فإننا نحرص على تواجدهم في المواعيد المحددة والحضور المنتظم والالتزام بالدراسي. كما أننا نهدف للمحافظة على نسبة حضور أكثر من 95% للطلبة وهي تعتبر مسؤولية مشتركة بين (أولياء الأمور، الطلبة والمعلمين) لتحقيق هذا الهدف.

لذا نذكر أولياء أمور طلبة الحافلات المدرسية بضرورة تواجدهم قبل وصول الحافلة؛ لحرصنا على التزام الطلبة بالحضور في المواقيت المدرسية المحددة وتعويدهم على الانضباط، نفيديكم علمًا بأنه اعتبارًا من يوم الإثنين الموافق 6 نوفمبر 2023، لن تقوم مشرفة الحافلة بالاتصال بولي الأمر لتذكيرهم بموعد اصطحاب الطالب/ة بالحافلة المدرسية، نرجو من أولياء الأمور التواجد قبل 2 - 3 دقائق قبل الموعد المحدد لركوب الطالب/ة للحافلة وذلك لثبات توقيت اصطحاب الطلبة.

يرجى العلم أنه في حال عدم رغبة ولي الأمر مغادرة ابنه/ابنته بالحافلة المدرسية، يجب عليه الاتصال بنا قبل ساعة واحدة على الأقل من وقت المغادرة حتى نتمكن من إصدار استمارة البقاء في المدرسة، لذا لا تترددوا في الاتصال بالسيدة/ أمينة على الرقم التالي 0547924397 أو 7423222 - 06.

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.